



Form for Submission of a Constitutional Amendment to the 2024 Convention

Submitting body (Local, Division, Area Council, a Ministry/Sector Division, Provincial Committee, or Executive of the Retirees Division):

Address _____ Date _____

The above-mentioned submitting body hereby proposes the following **Constitutional Amendment** to the 2024 Convention:

WHEREAS

THEREFORE BE IT RESOLVED THAT _____

(use an extra sheet if necessary)

The undersigned two (2) officers of the above-mentioned submitting body hereby certify that the above **Constitutional Amendment** was passed by a majority of the members/delegates voting at a meeting of this organization. Attached hereto are signed minutes of the meeting, which show (a) that a quorum was present, and (b) that this proposed resolution was presented and voted upon separately from any other proposal.

(1) Signature _____

(2) Signature _____

Name (print) _____

Name (print) _____

Position held _____

position held _____

Telephone _____

Telephone _____

Email: _____

Email: _____



Formulaire de soumission d'un amendement constitutionnel au Congrès 2024

Le corps soumissionnaire (la section locale, la division, le conseil régional ou de district, la division d'un ministère ou d'un secteur, le Comité provincial ou le Comité exécutif de la division des membres retraités) :

Adresse _____ Date _____

Par la présente, le corps soumissionnaire mentionné ci-dessus propose l'**amendement constitutionnel** suivant au Congrès 2024 :

ATTENDU QUE _____

QU'IL SOIT DONC RÉSOLU QUE _____

(Utilisez une feuille supplémentaire au besoin.)

Par la présente, les deux (2) agents soussignés du corps soumissionnaire mentionné ci-dessus attestent que ledit **amendement constitutionnel** a été adopté par une majorité de membres/délégués en droit de voter à l'assemblée générale de l'organisation. Ci-joint le procès-verbal convenu de l'assemblée générale qui indique (a) qu'un quorum a été atteint et (b) que la résolution proposée a été présentée et qu'elle a fait l'objet d'un vote séparément des autres propositions.

(1) Signature _____

(2) Signature _____

Nom (en caractères
d'imprimerie) _____

Nom (en caractères
d'imprimerie) _____

Poste occupé au _____

Poste occupé au _____

Téléphone _____

Téléphone _____

Email _____

Email _____